



Brussels, 16 February 2022
(OR. en, de)

**Interinstitutional File:
2018/0330/A(COD)**

5058/20
ADD 1

FRONT 2
SIRIS 2
COMIX 5

COVER NOTE

From:	Mission of Liechtenstein to the European Union
date of receipt:	16 February 2022
To:	General Secretariat of the Council
No. prev. doc.:	PE-CONS 33/19
Subject:	Regulation of the European Parliament and of the Council on the European Border and Coast Guard and repealing Regulations (EU) No 1052/2013 and (EU) 2016/1624 - notification from Liechtenstein

Delegations will find attached the notification from Liechtenstein regarding the fulfilment of the constitutional requirements of the above-mentioned Regulation.



MISSION
OF THE PRINCIPALITY OF LIECHTENSTEIN
TO THE EUROPEAN UNION

IW 001597 2022
16.02.2022

General Secretariat of the Council of the European Union
Directorate general D
Justice and Home Affairs
175, Rue de la Loi
1048 Brussels
BELGIUM

Brussels, 16 February 2022

The Mission of the Principality of Liechtenstein to the European Union presents its compliments to the General Secretariat of the Council of the European Union and has the honour to refer to the Council's notification of 18 November 2019 and its own notification of 16 December 2019, the latter informing the General Secretariat of the Council of the European Union of the acceptance of the below mentioned legal acts, subject to the fulfilment of constitutional requirements in Liechtenstein in accordance with the second and third sentence of Article 5(2)(a) in combination with Article 5(2)(b) of the Schengen Protocol.

In accordance with Article 5(2)(b) of the Schengen Protocol, the Mission of the Principality of Liechtenstein to the European Union has the honour to notify the General Secretariat of the Council of the European Union that the constitutional requirements regarding the following acts have been fulfilled, thereby making the acts binding on Liechtenstein:

Regulation of the European Parliament and of the Council on the European Border and Coast Guard and repealing Regulations (EU) No 1052/2013 and (EU) 2016/1624

Council Document: PE-CONS 33/19

Date of adoption: 8 November 2019"

The exchange of notes referred to above shall therefore enter into force on the date of this notification.

The Mission of the Principality of Liechtenstein to the European Union avails itself of this opportunity to renew to the General Secretariat of the Council of the European Union the assurances of its highest considerations.



Place du Congrès 1 | 1000 Brussels | Belgium | T +32 2 229 39 00 | bruessel@lv.li | www.bruessel.liechtenstein.li



IR 001597 2022
16.02.2022

MISSION
OF THE PRINCIPALITY OF LIECHTENSTEIN
TO THE EUROPEAN UNION

Generalsekretariat des Rates
der Europäischen Union
Generaldirektorat D
175, Rue de la Loi
1048 Brüssel

Brüssel, 16. Februar 2022

Die Mission des Fürstentums Liechtenstein bei der Europäischen Union entbietet dem Generalsekretariat des Rates der Europäischen Union ihre Empfehlung und beehrt sich, Bezug zu nehmen auf die Notifikation des Rates vom 18. November 2019 und damit zusammenhängend auf die Notifikation des Fürstentums Liechtenstein vom 16. Dezember 2019, in welcher das Generalsekretariat des Rates der Europäischen Union über die Annahme der unten angeführten Rechtsakte, unter Vorbehalt der Erfüllung der verfassungsrechtlichen Voraussetzungen gemäss Art. 5(2)(a) zweiter und dritter Satz in Verbindung mit Art. 5(2)(b) des Schengen Protokolls, informiert wurde.

Gemäss Art. 5(2)(b) des Schengen Protokolls informiert die Mission des Fürstentums Liechtenstein bei der Europäischen Union hiermit das Generalsekretariat des Rates der Europäischen Union, dass die verfassungsrechtlichen Voraussetzungen zur Annahme der nachstehenden Rechtsakte nunmehr erfüllt sind und die Rechtsakte somit für das Fürstentum Liechtenstein rechtsverbindlich sind:

Verordnung des Europäischen Parlaments und des Rates über die Europäische Grenz- und Küstenwache und zur Aufhebung der Verordnungen (EU) Nr. 1052/2013 und (EU) 2016/1624

Ratsdokument: PE-CONS 33/19

Datum der Annahme: 8. November 2019“

Der im ersten Absatz zitierte Notenaustausch tritt zum Zeitpunkt der vorliegenden Notifikation in Kraft.

Die Mission des Fürstentums Liechtenstein bei der Europäischen Union benützt die Gelegenheit, um das Generalsekretariat des Rates der Europäischen Union ihrer ausgezeichneten Hochachtung zu versichern.



Place du Congrès 1 | 1000 Brussels | Belgium | T+32 2 729 39 00 | brussel@lv.li | www.brussel.liechtenstein.li